



1.5 ALIVE Shout for Change, is a nationwide contest that unites climate science, art, and eco-citizen engagement for young Canadians aged 12 to 21. Through songwriting, singing, and music video creation, participants will express their concerns, hopes, and dreams for a sustainable future, advocating for climate action in the face of global challenges.

The contest, open to all Canadians in both French and English, will celebrate the songs that masterfully blend scientific communication, powerful messaging, and captivating music and rhythms.

JOIN US AS A SPONSOR TO AMPLIFY THE VOICES OF CANADA'S YOUTH FOR CLIMATE ACTION

As a sponsor, you'll play a pivotal role in amplifying the voices of Canada's next generation of environmental leaders. Together, we can inspire positive change, promote climate awareness, and celebrate the talents of our youth.

WHY NOW?

8 years have passed since the historic Paris Agreement, and as we approach the pivotal COP28, the call to join the climate movement resonates louder than ever. Through **1.5 ALIVE**, young Canadians have the opportunity to raise their voices on a national stage, weaving their unique climate narratives into a tapestry of hope and action. Join us to inspire momentum across Canada to take action on Climate change.

DID YOU KNOW?

Climate Emergency is a major concern for young Canadians. 56% reported feeling afraid, sad, anxious, and powerless when talking about Climate change*.

Giving the opportunity to young Canadians to express themselves can help better address their mental wellbeing and engage into action.

*Climate emotions and anxiety among young people in Canada:
A national survey and call to action

WHO ARE WE?

EcoNova Education is a bilingual not-for-profit who raises awareness, educates and develops a wide range of competencies through the popularization of up-to-date climate and environmental science. Our goal is to trigger informed decisions, actions and behavioural changes within children, youth and their educators.

IN 2022 :



91
schools reached
across Canada



325
teachers
trained



+5000
students
involved



ANYONE WHO CAN TALK, CAN RAP

Garry MacCarthy /GCMBeats

RAP COACH



As a sponsor of our **1.5 ALIVE Climate Song Contest**, you'll empower young Canadians to articulate their visions on the Climate Emergency, amplifying their voices across Canada and beyond!

In turn, EcoNova Education offers a platform to showcase your company's dedication to combating Climate Change. We'll champion your commitment in our bilingual (French and English) outreach to schools, students, youth, and parents—through social media, email campaigns, and media partners.

Join us in harmonizing for a sustainable future. Together, we'll make every note count!

OUR SPONSORSHIP PACKAGE (FINANCIAL SUPPORT)



OAK TREE

\$4,000

All the rewards below

Mention on promotional videos



MAPLE TREE

\$2,000

All the rewards below

Logo on emails sent to schools & participants

Logo and name displayed at the END of each winning videos



SPROUT

\$1,000

2 posts on EcoNova's social media

Logo displayed on website, social media and poster

4 posts on EcoNova's social media

1 Seat as a jury member

8 posts on EcoNova's social media



IF EVERYONE HELPS, WE
CAN DO IT!
A LIFE ON A BEAUTIFUL
AND GREEN WORLD."

Hannah, Ellie and Isla
Last Edition's WINNERS



OUR SPONSORSHIP PACKAGE (IN KIND CONTRIBUTIONS)



OAK TREE

\$2,000

All the rewards below

Mention on
promotional
videos

Logo and name
displayed at the
END of each
winning videos



MAPLE TREE

\$1,000

All the rewards below

Logo on emails sent
to schools &
participants

8 posts on
EcoNova's social
media



SPROUT

\$500

2 posts on EcoNova's social
media

Logo displayed on
website, social
media and poster

4 posts on EcoNova's
social media

1 Seat as a jury
member

1 Seats as a
jury member

CONCOURS DE CHANSON CLIMATIQUE

1.5 ALIVE

SOIS LA VOIX DU CHANGEMENT

1er Mai - 30 Septembre 2023

1.5 ALIVE Sois la voix du Changement, est un concours national qui réunit la science du climat, l'art et l'engagement éco-citoyen pour les jeunes Canadien·nes âgés de 12 à 21 ans. En écrivant des chansons, en chantant et en créant des clip vidéos, les participant·es exprimeront leurs préoccupations, leurs espoirs et leurs rêves pour un avenir durable, en plaidant en faveur de l'action climatique. Le concours, ouvert à toutes les Canadien·nes en français et en anglais, récompensera les chansons qui allient communication scientifique, messages percutants, musique et rythmes captivants.

REJOIGNEZ-NOUS EN TANT QUE SPONSOR POUR AMPLIFIER LA VOIX DE LA JEUNESSE CANADIENNE ENGAGÉE POUR LE CLIMAT

En tant que sponsor, vous jouerez un rôle essentiel en amplifiant les voix de la prochaine génération de leaders environnementaux canadien·nes. Ensemble, nous pouvons inspirer des changements positifs, promouvoir la sensibilisation au climat et célébrer les talents de la jeunesse.

POURQUOI MAINTENANT ?

8 ans se sont écoulés depuis l'accord historique de Paris, et alors que nous approchons de la COP28, l'appel à rejoindre le mouvement climatique résonne plus fort que jamais. Grâce à 1.5 ALIVE, les jeunes Canadien·nes ont la possibilité d'élever leur voix sur une scène nationale, en tissant leurs récits climatiques uniques en une tapisserie d'espoir et d'action. Rejoignez-nous pour donner l'élan nécessaire à l'action contre le changement climatique dans tout le Canada.

LE SAVIEZ-VOUS ?

L'urgence climatique est une préoccupation majeure pour les jeunes Canadiens : **56 % d'entre eux ont déclaré se sentir effrayés, tristes, anxieux et impuissants lorsqu'on leur parle du changement climatique***.

En donnant aux jeunes Canadiens la possibilité de s'exprimer, il est possible de mieux prendre en compte leur bien-être mental et d'inciter à agir.

*Climate emotions and anxiety among young people in Canada:
A national survey and call to action

QUI SOMMES-NOUS ?

EcoNova Education est une association bilingue à but non lucratif qui sensibilise, éduque et développe un large éventail de compétences par la vulgarisation des sciences du climat et de l'environnement les plus récentes.

Notre objectif est de susciter des décisions éclairées, des actions et des changements de comportement chez les enfants, les jeunes et leurs éducateurs.

EN 2022 :



91
Écoles
partenaires



325
Enseignants
formé·es



+5000
Élèves
atteints



CELUI QUI PEUT PARLER, PEUT RAPPER

Garry MacCarthy /GCMBeats
COACH MUSICAL

En parrainant notre **concours de chanson climatique**

1.5 ALIVE, vous permettrez aux jeunes Canadien·nes d'exprimer leur vision de l'urgence climatique, en amplifiant leur voix à travers le Canada et au-delà !

En retour, EcoNova Education vous offre une plateforme pour présenter l'engagement de votre entreprise dans la lutte contre le changement climatique. Nous présenterons votre engagement durant notre campagne bilingue (français et anglais) auprès des écoles, des étudiant·es, des jeunes et des parents, par le biais de nos réseaux sociaux, des campagnes de courriels et des médias partenaires.

Rejoignez-nous pour un avenir durable.

Ensemble, nous ferons en sorte que chaque voix compte !



NOTRE OFFRE DE PARTENARIAT



CHÊNE
\$4,000

Privilèges ci-dessous inclus

Mention dans nos vidéos promotionnelles

Logo et nom mentionnés dans des vidéos lauréates



ÉRABLE
\$2,000

Privilèges ci-dessous inclus

Logo dans les e-mails envoyés aux écoles et aux participant·es

8 publications sur les réseaux sociaux de EcoNova



GRAINE
\$1,000

2 publications sur les réseaux sociaux de EcoNova

Logo mentionné sur notre site web et sur l'affiche

4 publications sur les réseaux sociaux de EcoNova

1 place dans notre jury





SI TOUT LE MONDE AIDE,
ON PEUT LE FAIRE!
UNE VIE SUR NOTRE
MONDE BEAU ET VERT

Hannah, Ellie and Isla
GAGNANTES DE LA DERNIÈRE ÉDITION



NOTRE OFFRE DE PARTENARIAT (EN NATURE)



CHÊNE
\$4,000

Privilèges ci-dessous inclus

Mention dans
nos vidéos
promotionnelles

Logo et nom
mentionnés dans
des vidéos
lauréates



ÉRABLE
\$2,000

Privilèges ci-dessous inclus

Logo dans les e-mails
envoyés aux écoles et
aux participant·es

8 publications sur les
réseaux sociaux de
EcoNova



GRAINE
\$1,000

2 publications sur les réseaux
sociaux de EcoNova

Logo mentionné sur notre site
web et sur l'affiche

4 publications sur les
réseaux sociaux de
EcoNova

1 place dans
notre jury